
附件三 

動態密碼設備（OTP）使用說明書 

 

一、 功能鍵說明 

 

二、 使用方法 

（一） 您只須按一次動態密碼設備（OTP）的啟動鍵○ON後，液晶顯示面板會立即顯示 8 位

數字動態密碼，每組密碼不可預測、不會重覆及一次有效，係為一種保護並認證您

身分的方式；當進行電子銀行交易時，會被要求輸入該組密碼，密碼正確，交易始

可進行。使用完成後，再按一次啟動鍵○ON即可關閉動態密碼設備（OTP）。 

（二） 若您需要確認所持有的動態密碼設備序號，請先按住數字鍵○1 不放，再按下啟動鍵○ON，

液晶顯示面板會立即顯示 8位數字序號，如：00000011 即指本設備序號。 

三、 更換電池方法 

（一） 當您的動態密碼設備（OTP）液晶顯示面板右上角顯示 LOW 或顯示的內容變暗模糊

時，即可能為電量不足，請您立即更換電池。 

（二） 為確保您在更換電池過程中，不會影響到動態密碼設備（OTP）的內部設定，請依

下列步驟更換電池： 

1. 先按啟動鍵○ON關閉動態密碼設備（OTP）。 

2. 更換電池動作必須在 3分鐘內完成，動作中請勿按壓啟動鍵○ON。 

 

 

四、 其他注意事項（※避免不當使用造成故障，請注意遵守下列事項※） 

（一） 避免浸泡水中、雨淋或其他溶劑之滲入。 

（二） 避免高處摔落、重擊、重壓及長時間高溫曝曬。 

五、 如您有使用上的問題，歡迎電洽本行輔導專員（02）2348-1142、1168、4688或 24 小時

客服專線：（02）2181-1111。 



Appendix III 

OTP Token User Manual 
I. The function keys 

 
 
 

II. Method of operation  
(I) You just need to press the ○ON  button once to activate the OTP and the LCD 

display will show an 8-digit password. Each password cannot be forecasted, 

repeated, and is valid for one time. This is for your protection and authentication 
of your user identity. When the e-banking transaction is in progress, you will be 
prompted to enter the password. Transaction will start only if you enter the correct 
password. After the transaction, press the ○ON  key once to deactivate the OTP 

Token. 
(II) You may want to confirm the serial code of the OTP Token, just press ○1  and hold 

the key, and then press the ○  ON  key, the LCD display will immediately show the 8-

digit code. For example, 00000011, it will be the serial code of this token device.  
 
III. Replacement of battery 

(I) If the top right corner of the LCD display of the OTP Token indicated low battery 

level or the content displayed becomes blurred, it means the battery power is 

low and you should replace the battery. 

(II) Follow the steps specified below to replace the battery without affecting the 

internal setting of the OTP Token: 

1. Press the ○  ON  key to deactivate the OTP Token. 

2. You have just 3 minutes to complete the replacement of battery. Do not 

press the ○  ON  key in the replacement process.  
 

 
 

IV. Warning (※ pay attention to the following to avoid causing damage to the token ※)  

(I) Keep the token out of water, rainfall, or other solvents.  

(II) Avoid dropping the token from high altitude, heavy impact, high pressure, or 

exposure to high temperature or strong sunlight. 

V. Should you require further assistance, please contact our supervisory expert at 

(02)2348-1142, 1168, 4688, or, call our 24-hour service hotline at :(02)2181-1111. 

1. Operation option indicator 

2. Activate/deactivate button 

4. LCD display 

3. Operation option button 
(number keys, 1, 2, and 3) 

1. Battery cover, open/close with 
the use of a screwdriver. 

2. Push downward to access the 
battery. 

3. Use Cr-2025 3V battery cell only 
with the anode facing upward. 


